
 
Valtuustoaloite 25.8.2022, Keskustan valtuustoryhmä, Tuomas Suvanto, 
Esikoululaisten koulukuljetukset 
 
Khall 12.09.2022 § 331  
  
 
Ennakkovaikutusten arviointi laadittu: Kyllä [ ] Ei [ ] 
 

Liite: Valtuustoaloite 25.8.2022, Keskustan valtuustoryhmä, Tuomas 
Suvanto, Eesikoululaisten koulukuljetukset 

 
Valmistelija  
 Hallintojohtaja p. 040 344 7201 

 
Suvanto Tuomas on jättänyt Keskustan valtuustoryhmän aloitteen 
esikoululaisten koulukuljetuksista. 
 
Keskustan valtuustoryhmä esittää, että käynnissä olevan 
lukuvuoden osalta opetuslautakunta etsisi ratkaisua isompiin esille 
tulleisiin esikoululaisten koulukuljetusongelmiin. 

 
Esittelijä  
 Kaupunginjohtaja Karikumpu Päivi 

 
Päätösesitys  
 Kaupunginhallitus merkitsee aloitteen tietoon saaduksi ja antaa 

aloitteen edelleen opetuslautakunnan valmisteltavaksi. 
 

Päätös  
 Hyväksyttiin. 
 
 
OTE: Aloitteen jättänyt, opetuslautakunta, sivistysjohtaja 
 
 
Opeltk 11.10.2022 § 108    
145/00.01.02.01/2022    
 
Ennakkovaikutusten arviointi laadittu: Kyllä [ ] Ei [ X] 
 
Valmistelija  
 Sivistysjohtaja p. 040 3447 311 
 
 
Esittelijä  
 Sivistysjohtaja Viitakangas Riitta 

 
 

Päätösesitys  
 Merkitään tiedoksi, että aloite on käsitelty opetuslautakunnan 

kokouksessa 13.9.2022 § 86 ja asianosaisille on lähetetty 
päätösotteet. 
 



Päätös  
 Keskustelun jälkeen lautakunta totesi, että aloitetta on käsitelty 

Opeltk 13.9.2022 § 86 ja asiasta on kokoukseen valmistellun 
selvityksen perusteella tehty seuraava päätös: 
”Lautakunta tiedostaa esille tuodut epäkohdat esikoululaisten 
kuljetusten aikatauluissa. Keskustelun jälkeen lautakunta päätti, että 
koulukuljetuskriteerejä ja kuljetusjärjestelyjä ei muuteta kesken 
lukuvuotta ja kuljetussopimuskautta, koska kyse on isosta 
kokonaisuudesta. Lautakunta linjasi, että esikoululaisten ja myös 
muiden alaluokkalaisten koulukuljetusten odotusajat otetaan 
paremmin huomioon tulevassa kilpailutuksen valmistelussa. 
Lautakunta linjasi myös, että omavastuumatka tulee jatkossakin 
sisältymään kuljetukseen.” 
 
Lisäksi vastauksena Keskustan valtuustoryhmän aloitteeseen 
lautakunta toteaa, että selvitetään kilpailutuksen yhteydessä 
mahdollisuus ottaa esikoululaisten koulukuljetukset omaksi 
kokonaisuudekseen ja siten parantaa esikoululaisten 
koulukuljetusjärjestelyjä. 

 
 
 
OTE: Aloitteen jättänyt 
 Kaupunginhallitus


